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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID 
 
Datum:  4 april 2012 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  13.00 – 15.38 uur 

 

Aanwezig: de heer J. Spakman (voorzitter, PvdA), de dames C.E. Bloemhoff (PvdA), L.R. van Gijlswijk 

(SP), K. de Wrede (Partij voor de Dieren), de heren R.O. Martens (PvdA), W. Moes (PvdA), D. Jager 

(VVD), M.T. Gijsbertsen (GroenLinks), A. Sijbolts (Stadspartij), H.J.M. Akkermans (D66), J.H. Luhoff 

(D66) vanaf B3, J. Seton (CDA), E.B. Koopmans (ChristenUnie), J.B. Houwing (Student en Stad)  

Namens de griffie: de heer W.T. Meijer (commissiegriffier) 

Namens het college: mevrouw C.T. Dekker (GroenLinks) niet bij B1-B3, de heer P. Rehwinkel 

(burgemeester) tot B4 

Afwezig m.k.: de heren J.M. van Keulen (VVD), W.B. Leemhuis (GroenLinks), R.P. Prummel (Stadspartij), 

T. Schroor (wethouder, D66) 

Insprekers: de dames Ammeraal (namens Mar BV), Van Dijk (namens Fem BV), Kiki (op persoonlijke 

titel), de heer Lettinga (op persoonlijke titel) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 
 
A. ALGEMEEN DEEL 
A.1. Opening en mededelingen 
De voorzitter: 

• Opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

• Wijst op de rondgelegde brief over mensenhandel. 

• Constateert voldoende belangstelling voor een technische informatiesessie over Open Source. 

• Wijst op werkbezoeken aan politie en OM op respectievelijk 17 en 19 april 2012. 

• Verzoekt de griffie te voorzien van bespreekpunten voor de commissie over P&O op 18 april 2012. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Reageert dat bespreekpunt 3, ontwikkelingen arbeidsmarkt, concreter geformuleerd mag worden. 

• Bespreekt graag de stand van zaken van het KCC en PIJOFACH. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Zegde voor eind maart informatie toe over het awaresysteem. Stichting Toevluchtsoord en het OM 

zullen nadere informatie aanleveren, die de raadscommissie ook zal krijgen. 

• Meldt dat het Rode Kruis Groningen een stichting aan het opzetten is voor AED-alert. Bij voldoende 

AED's en vrijwilligers kunnen initiatieven starten. De raad kan zich abonneren op de nieuwsbrief. 

De heer Seton (CDA): 
• Ontvangt graag de contactgegevens van de stichting. 

Wethouder Dekker: 
• Meldt dat wijkservicecentra in april twee middagen en avonden per week extra opengaan, zodat 

ouders met bijgeschreven kinderen tijdig een ID-kaart of paspoort kunnen aanvragen. 

 

A.2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.3. Langetermijnagenda en lijst toezeggingen, initiatiefvoorstellen en moties 
Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Is bezig met een initiatief voor een aanpak van brandveiligheid gekoppeld aan re-integratie en zet dit 

graag op de LTA voor juni of juli. 

• Lijkt het verstandig een extra commissie Financiën en Veiligheid te beleggen. 

• Betrekt bij het Handhavingsprogramma Stadstoezicht graag de PvdA-vragen over uniformen. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Stelt voor de evaluatie Koninginnedag niet in november, maar in september te bespreken. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
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• Stelt voor het nieuwe politiebestel op de LTA te zetten. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Antwoordt dat agendering van de evaluatie Koninginnedag in september mogelijk is. 

• Spreekt graag spoedig over het nieuwe politiebestel, dat op zijn vroegst per 1 oktober 2012 

ingevoerd lijkt te gaan worden. 

Wethouder Dekker: 
• Stelt namens wethouder Schroor voor aanvullend krediet voor het informatiecentrum Grote Markt 

vanwege overschrijding rechtstreeks in de raad te behandelen om onrechtmatigheid te voorkomen. 

De voorzitter: 
• Concludeert dat het presidium zal besluiten over eventuele agendering hiervan. 

 

A.4. Conformstukken 
A.4.a. Treasurystatuut 2012-2013 (raadsvoorstel 15 maart 2012) 
Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 25 april 2012. 

 

A.5. Rondvraag 
Mw. Kiki (inspreker op persoonlijke titel): 

• Stelt dat er nog geen loket is voor planschade van de RegioTram. Ondernemers weten ook niet hoe 

groot budgetten voor planschade zullen zijn bij tram en Forum. 

• Voelt zich zwaar benadeeld maar met één contactpersoon te mogen spreken bij de gemeente. Deze 

wil niet uitzoeken of de second opinion windhinder beschikbaar is.  

• Kreeg ook geen stukken over brandveiligheid, terwijl zij dergelijke onderwerpen op de kaart zette. 

• Verwacht miljoenen euro's aan extra kosten voor het Forum vanwege onder meer een openluchtdak, 

twee rolpaden voor de fietsenkelder, overkapping van het elektrische systeem en de gevaarlijke 

voorziening van 1,5 m op het dak. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 
• Vraagt of de EK-schermen door kunnen gaan. 

• Wil weten of er voldoende bestuurlijke aandacht is voor interne uitvoeringsrisico's, aangezien de 

stresstest helaas slechts externe factoren onderzoekt. 

• Wil inzicht in de gevolgen van snijden in personeel alvorens over bezuinigingen te beslissen. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Informeert naar de oorzaken van de daling in aantallen overgedragen zaken van politie naar OM. 

• Vraagt of BOA's consequent zichtbaar zijn met insignes. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Verzoekt ervoor zorg te dragen dat openbare stukken ter inzage liggen voor mevrouw Kiki. 

Dhr. Jager (VVD): 
• Vraagt of de tijdstippen bepaalde gebieden tijdens Koninginnedag af te sluiten definitief zijn of 

flexibel en open voor overleg met ondernemers. Goede communicatie is belangrijk. 

• Informeert naar de aanrijdroutes van de brandweer. Afgelopen weekend reden drie wagens vanaf de 

Grote Markt door een drukke Poelestraat. Zijn hier afspraken over? 

Dhr. Akkermans (D66): 
• Complimenteert de burgemeester met zijn opstelling jegens minister Leers. Spelen in Groningen 

ook casussen? 

• Sluit aan bij de opmerking van de SP. 

Wethouder Dekker: 
• Antwoordt dat de spankracht van de organisatie in de derde fase aan de orde komt bij bestudering 

van de flexibiliteit van organisatie en begroting. Het past niet bij de stresstest. 

• Wijst erop dat veel grote projecten extern belegd zijn. 

• Stelt dat geen stad in Nederland zijn begroting zo grondig doorlicht met externe variabelen. 

• Kan voor mei niet de organisatiespankracht doorlichten, maar staat open voor slimme methodes. 

• Stelt voor in het audit committee van 18 april 2012 de variabelen te bespreken. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Antwoordt dat een brief over de voorwaarden van EK-schermen onderweg is en hoopt dat het voor 
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ondernemers dit keer te realiseren is. 

• Sprak in driehoeksverband al eerder over de daling in aangebrachte misdrijven bij het OM. 

• Laat politie en OM rapporteren over de nieuwe cijfers en komt hierop terug. 

• Antwoordt dat BOA's in uniform van Stadstoezicht met BOA-logo zullen opereren of in 

burgeruniform, waarbij ze legitimatie en insigne zullen moeten tonen. De persaandacht komende 

week voor de opening van Stadstoezicht vergroot hopelijk hun herkenbaarheid. 

• Gaat na of de verstrekking van openbare informatie richting mevrouw Kiki zo goed mogelijk 

verloopt binnen de gekozen constructie. 

• Volgt met het college het COT-advies over afsluiting tijdens Koninginnedag. 

• Sluit geen gebieden af als het niet nodig blijkt en communiceert hier op allerlei manieren over. 

• Antwoordt dat de aanrijdroute van brandweer van meerdere factoren afhangt en laat uitzoeken hoe 

dit bij het incident van afgelopen weekend is verlopen. 

• Vraagt regelmatig maar terughoudend aandacht voor casussen bij minister Leers om overtuigend te 

kunnen blijven. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL 
B.1. Mensenhandel (collegebrief 30 januari 2012) 
Mw. Ammeraal (inspreker namens Mar BV): 

• Runt een gerenommeerd legaal bedrijf. 

• Vindt het voorstel kant noch wal raken en betwijfelt de cijfers. 

• Wijst erop dat een verbod van raamprostitutie tot ondergrondse prostitutie en criminaliteit leidt. 

• Meldt verdachte omstandigheden steevast aan de politie. 

• Nodigt de PvdA uit eens een dag mee te lopen. 

• Bestrijdt dat vrouwenhandel plaatsvindt bij raamprostitutie. Er zijn zeer veel controles. 

Mw. Van Dijk (inspreker namens Fem BV): 
• Is benieuwd welke verdenkingen van mensenhandel bij raamprostitutie in Nieuwstad er concreet 

zijn. Hoeveel veroordelingen zijn er en wie zijn de daders?  

• Heeft de indruk dat de politie effectief optreedt. 

• Stelt dat raamprostitutie gedwongen werk juist voorkomt. Er zijn dagelijks controles. 

• Wijst erop dat in Antwerpen de politie komt controleren bij een nieuw aangemelde dame. 

• Stelt dat plegers van mensenhandel vaak uit het land van herkomst komen en geen exploitanten zijn. 

• Werpt de stelling op dat de controles wel heel inefficiënt zijn, als het klopt dat 60% van de 

raamprostituees gedwongen zou werken. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Betreurt de onrust die is ontstaan door uitlatingen van de PvdA in de krant. 

• Heeft zich verdiept in de zeer ernstige problematiek. 

• Stelt dat er veel goed gedaan wordt in Groningen en wil die aanpak optimaliseren. 

• Diende met ChristenUnie bij de Voorjaarsbrief 2011 een motie in om knelpunten in kaart te brengen, 

met name wat betreft zorgcoördinatie, om te bepalen waar andere of extra inzet nodig is. 

• Is teleurgesteld in de procedurele collegebrief over het uitblijven van signalen bij de 

subsidieaanvraag. Het is een politieke verantwoordelijkheid om vervolgstappen te overwegen voor 

een afdoende aanpak en de MJD te bevragen over de verontrustende signalen. 

• Heeft graag bij de Voorjaarsbrief in beeld waar de knelpunten liggen. 

• Stelt voor dit voorjaar een bijeenkomst te organiseren, waarbij betrokken organisaties de raad 

uitgebreid informeren over de aanpak mensenhandel en mogelijke verbeteringen. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Is teleurgesteld in de procedurele antwoorden en vindt dat het college wel snel naar Den Haag wijst. 

• Uitte in december al bezorgdheid over wegvallende landelijke subsidie voor zorgcoördinatie. 

• Is blij dat de PvdA de inzet voor het thema steunt. 

• Wijst erop dat mensenhandel in meer sectoren speelt dan alleen in prostitutie. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Kent de e-mail van GroenLinks en ChristenUnie over signalen niet en kan daarom moeilijk 

beoordelen of de brief afdoende is. 
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• Steunt wel de redenering van GroenLinks dat het ontbreken van signalen in de subsidieaanvraag 

geen goed argument is om niet op te treden. 

• Maakt onderscheid tussen vrijwillige en gedwongen prostitutie. Dwang verdient een harde aanpak. 

• Vindt dat de PvdA aan stemmingmakerij doet door te strooien met lastig te verifiëren cijfers en te 

stellen dat een verbod op raamprostitutie zou helpen. Excuses aan de rosse buurt zijn op hun plaats. 

Dhr. Akkermans (D66): 
• Constateert inadequate communicatie tussen MJD en Bestuursdienst. 

• Vindt dat het om landelijke problematiek gaat, omdat veel slachtoffers uit de grote steden komen. 

• Pleit voor een zorgvuldige aanpak van mensenhandel en opvang van slachtoffers. Woeste kreten in 

de krant helpen niet, een expertmeeting en meer concrete informatie wel. 

• Is blij dat de sector zelf ook betrokken wordt bij de aanpak. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 
• Betreurt dat de discussie beïnvloed is door uitlatingen van de PvdA. 

• Wijst op de signalen dat de zorgcoördinator, ketenregisseur en vertrouwenspersoon onvoldoende 

beschikbaar zijn. Slachtoffers moeten gerichte en geschikte zorg krijgen. 

• Vraagt zich af of de taak te zwaar is voor de MJD, ook gezien de internationale aspecten. Het is aan 

de gemeente om een vinger aan de pols te houden. Gebeurt dat voldoende? 

• Verzoekt het college in het vervolg duidelijker te antwoorden en nu alsnog inhoudelijk te reageren. 

• Steunt het organiseren van een expertmeeting. 

Dhr. Martens (PvdA): 
• Loopt graag een keer mee met de insprekers. 

• Weet dat de problematiek leeft bij de burgemeester. 

• Wijst erop dat landelijke schattingen aangeven dat 80% van de prostituees gedwongen werkt. 

• Pleit voor een drastische aanpak en niet zes uur meer of minder inzet. 

• Wil kijken wat nodig is om het probleem helemaal uit te bannen en steunt een expertmeeting. 

• Is voor vrijheid van prostitutie, maar schroomt harde maatregelen niet wanneer schone prostitutie 

uitblijft. Wellicht was de ambitie bij de afbouw van het A-kwartier te laag. 

• Waarschuwt dat de politiek medeplichtig kan worden wanneer mensenhandel niet voldoende 

uitgebannen wordt. 

Dhr. Seton (CDA): 
• Leest dat de brief niet alleen naar Den Haag, maar ook naar de gemeente zelf verwijst. 

• Begrijpt de redenering van het college dat de MJD geen signalen doorgaf, maar schrikt er wel van 

dat het probleem zo lang onbekend bleef. 

• Concludeert na een werkbezoek aan Terwille dat de prostitutie een niets ontziende wereld is. 

• Is voor een stad zonder prostitutie en tippelzone, maar dat is niet realistisch. Het niet hebben van een 

tippelzone leidt helaas tot illegale en nog ergere praktijken. 

• Vraagt de burgemeester of het verbieden van prostitutie ook mensenhandel uit zal bannen en 

betwijfelt dit. 

• Pleit voor een gerichte en effectieve aanpak van mensenhandel. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 
• Vindt met GroenLinks dat de brief procedureel is. 

• Geeft prioriteit aan bestrijding van criminaliteit die het welzijn van mensen en dieren direct aantast 

en steunt daarom meer aandacht voor de aanpak van mensenhandel en gedwongen prostitutie. 

• Steunt het organiseren van een expertmeeting. 

• Denkt dat criminaliseren en ondergronds jagen van prostitutie geen goede oplossing is. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 
• Wil duidelijk hebben wat er precies aan de hand is en zou het ernstig vinden als de MJD te weinig 

middelen heeft om aan de zorgvraag te voldoen. 

• Steunt het voorstel van GroenLinks. 

Dhr. Jager (VVD): 
• Verbaast zich over de opstelling van de PvdA in de media. 

• Vindt met de insprekers dat het sluiten van raamprostitutie het probleem niet oplost. 

• Steunt een expertmeeting om een duidelijker beeld van de aanpak mensenhandel te krijgen om 
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vervolgens te bezien of aanvullende maatregelen nodig zijn. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Herinnert zich de lastige debatten over verplaatsing van het A-kwartier en bestrijdt dat de ambities 

destijds niet hoog genoeg waren. Juist de PvdA had bedenkingen bij verplaatsing. 

• Beaamt dat de communicatie beter had gekund. De gemeente had zich actiever moeten informeren 

over het wegvallen van de provinciale bijdrage van 58.000 euro. 

• Zegt toe voor de Voorjaarsbrief knelpunten, uitkomsten van gesprekken met de MJD en mogelijke 

oplossingen aan te dragen. Veiligheidsbudgetten worden ook beperkter. 

• Is bereid een bijeenkomst met betrokken organisaties te laten organiseren. 

• Is diep onder de indruk van een werkbezoek aan Estland, waar vrouwen die op zoek zijn naar 

huishoudelijk werk in de prostitutie in Nederland belanden en via andere steden ook in Groningen. 

• Vindt de realiteit op de tippelzone te treurig voor woorden, maar denkt dat prostitutie een 

onvermijdelijk maatschappelijk fenomeen is. 

• Wijst erop dat er vanuit de MJD geen cijfers zijn. Wel is bekend dat veel problematiek niet aan de 

oppervlakte komt, omdat het een te grote drempel is voor veel vrouwen om aangifte te doen. 

• Kent de situatie in Amsterdam vrij goed en weet dat het erg lastig is prostitutie uit te bannen op 

bepaalde plekken. 

• Wijst erop dat er al veel gedaan wordt tegen mensenhandel. Zo zijn de DIA en Kamer van 

Koophandel erop gespitst bij nieuwe inschrijvingen. Een aanpak moet ook gezamenlijk zijn. 

• Durft niet te hopen op volledige uitbanning van mensenhandel, die moeilijk op te sporen is. 

• Zet ook de Wet Bibob in wanneer dat mogelijk is, bijvoorbeeld bij vergunningverlening. 

• Komt terug op samenwerking met de legale sector. 

• Deelt de opvatting dat sluiten van de rosse buurt het probleem van mensenhandel niet oplost. 

 

B.2. Regionalisering brandweer (collegebrief 9 februari 2012) 
Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• Verzoekt het college voor bespreking een presentatie te houden over het onderwerp met aandacht 

voor de kaderstellende rol van de raad. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Gaat hiermee akkoord. 

Het onderwerp wordt tot een volgende commissievergadering uitgesteld. 

 

B.3. Mosquito (collegebrief 2 maart 2012) 
Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Stelt dat de raad koos voor een vergunningstelsel. Mosquito is verboden, tenzij de burgemeester 

bepaalt dat er sprake is van uiterste noodzaak. 

• Vindt het niet nodig met een initiatiefvoorstel te komen. 

Dhr. Seton (CDA): 
• Merkt bij scholen behoefte aan Mosquito, dat de grote schade door vandalisme kan beperken. 

Helaas gaat het niet om incidenten en zelfs dan zou Mosquito de moeite waard zijn. 

• Vindt dat jongeren willens en wetens kiezen een verboden plek te betreden en vernielen. Daarom is 

het gerechtvaardigd hen op bepaalde tijden met Mosquito tegen te houden.  

• Is ook voor preventieve inzet op plekken waar vandalisme plaats zou kunnen vinden. 

• Wil wel meedenken over jongerenvoorzieningen, maar ziet dat los van Mosquito. 

• Dankt het college voor de wijziging in de APVG. 

• Denkt dat scholen de investering van een aanvraag de moeite waard zullen vinden. 

• Komt met een initiatiefvoorstel om Mosquito middels een vergunning mogelijk te maken. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 
• Is absoluut geen voorstander van Mosquito en steunt de aanpak van het college. 

• Vindt het geen oplossing bij overlast de veroorzakers weg te jagen. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Is voor het vergunnen van Mosquito, wanneer alle andere middelen geen effect hebben gehad. 

• Ziet graag dat oorzaken van de problematiek van hangroepjongeren worden aangepakt. 
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• Kan zich vinden in de voorgestelde aanpassingen aan het VNG-model. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 
• Is ook voor Mosquito, wanneer andere middelen niet werken. 

• Sluit zich aan bij het CDA, dat de jongeren inbreuk plegen op eigendom van scholen. 

• Stelt dat reguleren mogelijk is met het voorstel van het college. 

Dhr. Jager (VVD): 
• Sluit zich aan bij de bijdrage van het CDA. 

• Vindt Mosquito een paardenmiddel voor wanneer andere middelen niet werken. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Wijst erop dat een bord 'verboden toegang' ontbreekt bij de Nassauschool, anders zou de politie 

jongeren ook in de kraag kunnen vatten. 

• Vindt dat Mosquito verboden moet worden. Bij de Graaf Adolfstraat is het na verscherpte afstelling 

nog in woningen te horen. Ook voorbijgangers hebben er fysiek last van. 

• Is blij met de collegebrief. 

• Stelt dat wanneer mensen echt kwaad willen, ze dat toch wel doen.  

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 
• Blijft principieel tegen Mosquito, omdat de gevolgen voor jonge kinderen onduidelijk zijn en het 

een nieuwe bron van geluidsvervuiling is. 

• Wil geen precedentwerking door Mosquito in één geval wel toe te staan. 

Dhr. Akkermans (D66): 
• Denkt niet dat weggejaagde jongeren braaf naar huis zullen gaan. 

• Blijft liever zoeken naar meer creatieve oplossingen dan Mosquito. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Vindt Mosquito een zwaktebod en een principieel onacceptabel fysiek middel. 

• Stelt dat een overtreding nog niet betekent dat alle maatregelen geoorloofd zijn. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Schaart met het college Mosquito onder geluidshinder in de zin van de APV en wil daarom 

nadrukkelijker regelen dat het niet is toegestaan. 

• Zal de uiteindelijke opvatting van de raad respecteren. 

 

B.4. 5e Voortgangsrapportage bezuinigingen 2011-2014 (collegebrief 16 maart 2012) 
De heer Lettinga (inspreker op persoonlijke titel): 

• Is verheugd dat sinds 28 maart 2012 niet langer vastgehouden lijkt te worden aan projectcalculaties 

uit economisch vervlogen tijden en het ontkennen of vooruitschuiven van tekorten. 

• Roept op het besluit over de RegioTram uit te stellen tot de nazomer van 2012 om eerst 

bezuinigingen op kerntaken te bespreken tijdens het Voorjaarsdebat, zodat de effecten van de 

financiële verslechtering goed afgewogen kunnen worden. 

• Acht het niet ondenkbaar dat de gemeente met Meerstad, Zuidelijke Ringweg en RegioTram een 

risico van 0,5 miljard euro loopt. Het project RegioTram is risicotechnisch onvoorspelbaar. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 
• Herhaalt het verzoek van de inspreker om na het Voorjaarsdebat over de RegioTram te besluiten. 

• Is blij dat afroming van de positieve reserve WMO à 1,1 miljoen euro niet doorgaat en vindt het 

onbespreekbaar dit bedrag alsnog incidenteel binnen het WMO-domein te bezuinigen. 

• Bepleit een inkomensafhankelijke bijdrage voor de gehandicaptenparkeerkaart. 

• Betreurt de bezuiniging op een voorziening als Goed Idee door deze linkse coalitie. 

• Is benieuwd naar de uitleg van het college over de Drafbaan. 

Dhr. Jager (VVD): 
• Constateert dat de voortgang redelijk is. 

• Pleit gezien de recente financiële tegenvallers en vertragingsrisico's voor een richtinggevende 

politieke discussie voor het Voorjaarsdebat. 

• Stelt voor uitstroom te versnellen middels gedwongen ontslagen, anders zal inderdaad niet meer dan 

25% van de taakstelling gerealiseerd kunnen worden. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 
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• Vraagt of het college van plan is in kaart te brengen of burgers gedupeerd worden door de 

verminderde informatieverstrekking in de Gezinsbode. 

• Is blij dat het onderwerp bijen goed op de kaart staat, maar vreest meer bezuinigingen op ecologie. 

Dit is kortetermijnpolitiek en gaat ten koste van biodiversiteit. 

Dhr. Luhoff (D66): 
• Vraagt zich af hoe uitstroom autonoom is als je erop stuurt. 

• Ziet aan de lijst vertragingsrisico's dat de praktijk van bezuinigingen weerbarstig is. 

• Spreekt graag over het realisatierisico van PIJOFACH zoals toegezegd. 

• Informeert naar de stand van zaken van Martiniplaza en de fusie Muziekschool en Kunstencentrum. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Is bezorgd over de vertragingsrisico's. 

• Heeft de indruk dat het college de vinger goed aan de pols houdt en de raad informeert. 

• Hoopt dat de invloed van aangekondigde extra bezuinigingen zo snel mogelijk wordt meegenomen. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 
• Vindt de voortgang prima. 

• Wijst op de extra druk van de aangekondigde extra bezuinigingen op de huidige bezuinigingen. 

Dhr. Seton (CDA): 
• Begrijpt dat bezuinigingen op WMO binnen hetzelfde beleidsterrein horen, maar sluit niet uit van 

deze regel af te willen wijken wanneer de maatschappelijke effecten onaanvaardbaar blijken. 

• Is positiever over de Drafbaan dan eerder. 

• Vraagt of een bezuiniging op personeel als in Rotterdam hier ook mogelijk zou zijn. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Wijst erop dat de raad zich per amendement uitsprak om niet de hele egalisatiereserve WMO in te 

zetten. Een deel kan dus wel. 

• Vindt het tijdsargument hierbij flauw, omdat de vertraging van het stuk te wijten is aan het college 

vanwege de slecht beargumenteerde en niet overlegde bezuinigingen op de Drafbaan. 

• Verzoekt de brief in de raad te behandelen, zodat de raad zich uit kan spreken over de interpretatie 

door het college van het amendement over de egalisatiereserve WMO. 

Dhr. Martens (PvdA): 
• Steunt het verzoek om gedeeltelijke inzet van de egalisatiereserve WMO in de raad te bespreken. 

• Ziet bij veel bezuinigingen uitvoeringsproblemen, zelfs bij Personeel en Organisatie. 

• Verzoekt ook de maatschappelijke effecten van rijksbezuinigingen op veiligheid toe te voegen. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Is vooral bezorgd over de toekomstige bezuinigingen. 

• Is bezorgd over de taakstelling van 1,2 miljoen euro op de post geïntegreerde aanpak budgetten 

maatschappelijke ontwikkeling in het kader van de decentralisaties. Dit is al een financieel knelpunt. 

Wethouder Dekker: 
• Deelt zowel de tevredenheid over de voortgang als de zorgen over vertragingen. 

• Wijst op de afspraak bij de tweede voortgangsrapportage concreter vertragingen te specificeren. Een 

vertraging hoeft niet erg te zijn, wanneer het niet tot afstel leidt. 

• Is terughoudend met het weergeven van effecten van rijksbezuinigingen, omdat deze rapportage 

gemeentelijke bezuinigingen betreft. Bij de begroting en de rekening komen de effecten in beeld. 

• Wil de lijst met effecten van bezuinigingen op veiligheid wel bilateraal aanleveren. 

• Wil zich verdiepen in de aanpak van Rotterdam, maar stelt dat gedwongen ontslagen erg duur zijn. 

• Kan sturen op uitstroom door te ontslaan bij herhaaldelijke weigering van een aangeboden functie. 

• Antwoordt dat in bepaalde gevallen aanspraak gemaakt kan worden op de bijzondere bijstand voor 

de vaste eigen bijdrage gehandicaptenparkeerkaart. Er is overleg met de gehandicaptenadviesraad. 

• Nam het amendement de egalisatiereserve WMO niet in te zetten voor bezuinigingen letterlijk over. 

• Kan de rekening niet meer aanpassen. De raad kan met een wijzigingsvoorstel komen. 

• Wijst op het staande beleid bezuinigingen binnen de eigen sector op te lossen, ook bij de WMO. 

• Zal de maatschappelijke effecten van WMO-bezuinigingen in beeld laten brengen. 

• Antwoordt dat de RegioTram in de dialoogfase zit. Definitieve besluitvorming vindt pas in het 

najaar plaats. 
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• Werkt een motie uit om extra momenten in te plannen om bij te praten over de financiële situatie.  

• Denkt erover bij bespreking van de jaarrekening ook alvast naar voren te kijken. 

• Stelt voor de vraag over PIJOFACH te agenderen voor de commissie over Personeel en Organisatie. 

• Verwijst naar wethouder Schroor en de commissie Onderwijs en Welzijn wat betreft Martiniplaza en 

de fusie tussen Muziekschool en Kunstencentrum. 

De voorzitter: 
• Stelt voor dat de Partij voor de Dieren bilateraal contact opneemt over publicaties in de Gezinsbode. 

 

C. HUISHOUDELIJK DEEL  
C.1. Ingekomen stukken 
Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

• Wil de collegebrief over het Handhavingsprogramma Stadstoezicht graag agenderen in mei of juni. 

 

C.2. Vaststelling verslag 7 maart 2013 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 15.38 uur. 


